
styrelse möte 20171207 

  
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET 
2017-12-07 
  
Tid: 18:00 
  
Plats: Hugelsta 
  
Närvarande:  
 

Per Lundquist 
Joel Edving 
Tommy Jonsson 
Lennart Ekström 
Christer Adolfsson 
Knut Lövstaf 

1 MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

2 VAL AV JUSTERINGSMAN 

Till justeringsman valdes Lennart Ekström 

  

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående styrelsemötesprotokoll från det styrelsemöte 2017-10-18 godkändes 
och lades till handlingarna. 

  

4 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST 

Ekonomi 
Lyfta frågan om ersättningar för styrelsen och andra där de blir beordrade att göra 
något i eller för samskyttet.  
Styrelsen kommer därför att ta upp detta på årsmötet och få ett beslut där på vad 
som ska gälla. Styrelsens intention är inte att ändra ersättningarna för 
styrelsearbetet utan det skall fortsatt vara på precis samma sätt som idag. 
 
Alla uthyrningar till Svenska Skyttesportförbundet och militären har betalat allt som 
varit och de kommer också att betala uthyrningar för 2018 redan nu i år. 
 
Ärla har inte betalt för den utökning av tider som de har på söndagarna, påminna 
dem om detta. 
 
Kassören kommer att fortsättningsvis ha all bokförning digitalt i molnet. 
 
Arkiv till kassör och sekreterare 
Punkten kvarstår och ska hanteras under året.  
Detta ska i samråd med de som har detta arkiv sedan tidigare. 
 
 

  

Protokoll 
Eskilstuna Samskytte 2018-03-02 1 (3) 
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Bokningskalender 
Alla krockar utredda och hanterade. Alla föreningar har fått information om vad som 
gäller, att det är samskyttet som hanterar alla bokningar.  

5 BESLUT OCH PROJEKT 

Uthyrningsrutiner för Munktell  
Styrelsen beslutade att ta fram ett uppdaterat förslag på hur uthyrningen ska 
fungera, nya priser för samtliga berörda föreningar i Munktell. 

- Pris per hyra bana/banor. 
Både vad gäller träningstider men också för uthyrningstid. 

- Pris för hyra av rum. 
- Pris för hyra förråd. 
- Och så vidare. 

För att därefter ta upp detta på ett möte och få berörda föreningars input och sedan 
ta ett beslut på hur detta skall fungera. 
 
Rutiner för fasta målmaterial Hugelsta 
Ta fram ett förslag för hur detta ska hanteras så att berörda föreningar får bära sin 
del av kostnaden. 
Kalla till ett möte och komma överens med berörda föreningar. 

- Antingen betalar de fakturan när den kommer eller så får man betala per 
timme/dag som man använder banor med fast målmaterial. 

 
Planering av förhandling av nya avtal med kommunen 
Arbetet pågår där kommunen har sagt upp det befintliga avtalet. 
 
Skjutbaneinstruktioner 2018 
Avvaktar beslut om skjuttider, skillnaden mot tidigare är att Peter Fröjdfeldt som 
kommer att vara ansvarig för allt skjutbanor.  
 
Planering av nya projekt 
Inga nya projekt utan de planer som redan diskuterats där fortsätter arbetet. 
 
Munktellarenan Peter/Lennart lägesrapport 
Inget att rapportera 
 
 
Projektgrupp för bana H - lägesrapport 
Arbetet fortskrider och ska färdigställas så fort att det nya avtalet med Skanska är 
påskrivet. 
 
Projekt för bana K – uppdrag och lägesrapport 
Styrelsen beslutade att IPSC Smedjan får bygga ett plank på ovansidan av den så 
att bågskyttarna inte får grus på sig när de skjuter.  
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Nytt larmöverföringssystem 
Fått en offert på detta från Add secure.  
Styrelsen beslutade att Per beställer detta av dem. 
 

6 ÖVRIGT 

Protokoll Muntell husrådmöte 
Scanna in det och lägg upp det på hemsidan tillsammans med andra protokoll. 
 
Målbodar och allmän ordning 
Styrelsen ser över detta och kommer ta fram ett förslag för detta. 
 
 

  

7 NÄSTA MÖTE 

 18 januari klockan 18:00 i jaktskyttepaviljongen. 
 
 

  

8 MÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

  

 

 
 

 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Joel Edving   Lennart Ekström 
 
 
Ordförande 
 
 
 
Per Lundqvist 


